

当日消费满港币 3,000 元即可换领礼品一份!

Redeem a gift upon spending over HK\$3,000!

礼品换领细则

- 买家于展场内消费满港币 3,000 元 (最多两张来自不同展商的即日消费单据),并携同当日展商发出的消费单据之正本,亲临位于展览厅 3D 或 3G 的「礼品换领处」(展位号: 3D-B40 / 3G-F33),即可换领礼品一份。
- 礼品数量有限,礼品选择以现场实际存货为准,先到先得,换完即止。
- 礼品可于任何一个「礼品换领处」换取,每个「礼品换领处」提供不同礼品换领。
- 所有礼品必须于展览期内及2022年8月2日下午4时前领取。
- 所有礼品,恕不退换。
- 每位买家每次只能换领一份礼品。
- 所有于活动宣传品上的礼品图片只供参考之用。
- 如有任何争议,香港贸发局保留最终决定权。
- 香港贸发局有权修改本细则内容而毋须另行通知。

Terms & Conditions of Gifts Redemption

- Buyer(s) who spend HK\$3,000 at the fairground (Maximum two same-day sales receipts from two
 different exhibitors), is entitled to receive a gift. Eligible Buyer(s) must present all the valid same-day
 original sales receipts at the Gifts Redemption Counter at Hall 3D or Hall 3G (Booth No.: 3D-B40 / 3GF33).
- The selection of Gifts will be subject to availability upon redemption. All gifts are redeemable on a first-come-first-served basis while stocks last.
- Redeem your gift at any Gifts Redemption Counters. Each Gifts Redemption Counter provides different kinds of gifts for redemption.
- All gifts must be redeemed during the fair period and before 4pm on 2 August 2022.
- No exchange for gift is allowed.
- Each buyer can redeem one gift only each time.
- Photos and any images of the Gift(s) on communications collaterals are for reference only.
- All matters and disputes are subject to the final decision of the Hong Kong Trade Development Council.
- The Hong Kong Trade Development Council reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.